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Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Woclawek

Woclawek, 05.07 .2024r.

Pan
Kr4ysztof Kukucki
Pre4ydent Miasta Moclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o rozpoczgcie
porz4dkowania Scieiki rowerowej wzdluiz calej ulicy Grodzkiej. W kilku miejscach krzaki
wzdtu? drogi roaosty sig tak bardzo, 2e rowerzaSci zmuszeni s4 zjechac na chodnik, kt6rym
spacerui4 rodziny z malymi dzieimi i mn6stwo innych przechodni6w.
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